
Socialliberal politik med hjärtat åt höger

Fråga till Vice Ordförande Utbildningsnämnden gällande grundskolan och grundsärskolan #2

Med mindre än 4 månader kvar (jag räknar bort semestern/lovet över sommaren) till
grundsärskolan skall vara på plats hur fortlöper pedagogernas kunskapsinhämtning?
Vet du om man identifierat lämpliga pedagoger, börjat gå kurser och följer tidplan?
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